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Geachte leden van de raad, 

Het afgelopen jaar zijn er binnen de gemeente diverse partijen, werkgroepen, personen en 

externen bezig geweest met de opdracht van de gemeenteraad om in 2021 3,6 miljoen besparing 

te realiseren op de WMO. Tot op heden heeft dit nog niets concreets opgeleverd. 

Nu wordt de afgelopen maanden steeds het woord buurt en/of dorpskamers genoemd. 
Vanuit verschillende kanten komen er nu vragen richting ons als Wijkorganisatie en we 
zien ingezonden brieven in de media dat deze wijkkamers opgezet gaan worden in de 
wijkgebouwen en/of dorpshuizen en dat deze gerund gaan worden door vrijwilligers . 
Terwijl onduidelijk blijft welke vrijwilligers dit betreft en van welke partij(en).  

Volgens de (raad)stukken die er nu liggen zijn de buurt/dorpskamers bedacht door de 

Werkgroep Belanghebbenden WMO. Echter deze werkgroep heeft nooit contact gezocht 

met onze Wijkorganisatie. Het verontrust ons dat er door commerciele partijen die in deze 

werkgroep zitting hebben, informatie naar buiten wordt gebracht waarvan wij niet op de 

hoogte zijn en zeker niet bij zijn betrokken. Er lijkt voor- en over ons beslist te worden. 

Het begint er ook op te lijken dat er partijen binnen de Werkgroep Belanghebbende WMO, 
zijn die behoorlijk veel eigenbelang hebben bij het opzetten van deze buurt/dorpskamers. 

De kans dat partijen op deze manier de regie over deze kamers willen gaan voeren, ligt op 
de loer. Voor ons zou dit onbespreekbaar zijn, omdat wij zelf de regie willen behouden.  

Het zou ons daarom ook niet verbazen, dat wanneer de gemeenteraad akkoord gaat met 
het opzetten van de buurt/dorpskamers, commerciele partijen een subsidieaanvraag bij de 
gemeente neer gaan leggen. Een subsidie om met hun sociaal werkers/ begeleiders/ 
ondersteuners de kamers op te kunnen zetten. Vanuit de Wijkorganisatie Aldlan vinden wij 
het onjuist als een dergelijke aanvraag gehonoreerd zou worden. 

Wij zijn namelijk van mening dat budgetten voor het opzetten van buurt/ dorpskamers ter 
beschikking besteld moeten worden aan de wijken en dorpen zelf. Zij/ wij kunnen zelf 

heel goed aangeven welke vormen van ondersteuning of opbouwwerk ze willen om de 

plannen te realiseren. En dat doet recht aan de plek die er in de plannenmakerij wordt 
toegekend aan vrijwilligersorganisaties. Vanuit de Wijkorganisatie AldLan geven wij er de 

voorkeur aan het inschakelen van onafhankelijke opbouwwerkers die geen binding 

hebben met een partij binnen de Werkgroep Belanghebbenden WMO. 



Als Wijkorganisatie willen wij graag meedenken in het oprichten van buurtkamers. Sterker 

nog, voordat de buurt/ dorpskamers te sprake kwamen in de discussie over de herijking 

WMO waren wij al bezig met het opzetten daar van. Afgelopen anderhalf jaar zijn wij 

binnen de wijk Aldlan intensief bezig geweest met een herijking van de eigen activiteiten. 

Dat heeft geleid tot veel gesprekken met bijna alle partijen binnen de wijk Aldlan en tot 

concrete plannen. Plannen die klaar liggen om te worden uitgevoerd. 

Het betreft wijkprojecten m.b.t. Wijkgerichte Dagbesteding Aldlan (met het wijkcentrum als 

uitvalsbasis), het Sociaal Platform Aldlan (waarin alle sociale partijen in de wijk bijeen worden 

gebracht), Huiswerkondersteuning Aldlan (voor met name risicojongeren) en een modernisering 

van het Wijkcentrum Aldlan. 

In onze plannen hebben we gekozen om de Wijkgerichte Dagbesteding voor Aldlan op te 

gaan zetten als een non-profit organisatie die wordt gerund door professionals in 

combinatie met vrijwilligers. Een dagbesteding waarbij de financiele basis wordt gevormd 

door (een Bering aantal) deelnemers met een PGB of WMO-indicatie. In deze constructie 

kunnen een groot aantal deelnemers zonder indicatie `meeliften' zonder dat daar 

financiering tegenover hoeft te staan. Een voorziening van-, voor- en door de wijk die ook 

nog een fikse besparing oplevert. 

Tevens is Sociaal Wijkteam Zuid door het Wijkcentrum Aldlan uitgenodigd om het 

wijkcentrum te gaan gebruiken als werkplek en uitvalsbasis t.a.v. de wijk Aldlan. 
De voornoemde initiatieven- en betrokkenheid van wijkbewoners sluiten goed aan bij een 
toekomstvisie gericht op de betrokkenheid van de Sociale Basis/Bewonersinitiatieven. Ons 

inziens maken laagdrempelige wijkprojecten het voor bewoners gemakkelijker om een 
beroep te doen op verschillende sociaal-maatschappelijke voorzieningen. 

leder wijkaanpak vraagt om accenten per wijk en maatwerk per wijk. Wij zijn dan ook blij 

dat dit uitgangspunt, min of meer, wordt gekozen in de discussie over buurt/dorpskamers. 

Door een gerichte wijkaanpak kan ook het beste worden aangesloten bij alle factoren in de 

wijk. 

Een buurtkamer in onze wijk zou moeten worden gerund door professionals die 

daarbij ondersteund kunnen worden door vrijwilligers uit de wijk. Als bestuur van de 

Wijkorganisatie Aldlan vinden wij het onverantwoord om alleen maar vrijwilligers in te 

gaan zetten voor werk dat door betaalde professionals gedaan moet worden. Een 

combinatie van professionals en vrijwilligers kan in onze visie prima. 

Als Wijkorganisatie staan wij klaar om een nieuwe sociaal-maatschappelijke weg in te 

slaan. Wij willen zo snel mogelijk los om onze plannen te realiseren. Het liefst nog in 2019 

zodat onze wijk ook als voorbeeld kan dienen voor andere wijken en dorpen en de 

ervaringen die wij in onze wijk opdoen met anderen gedeeld kunnen worden. 

Wij vragen u om budgetten voor ondersteuning bij het opzetten van een buurtkamer in onze 

wijk ter beschikking te stellen aan de Wijkorganisatie. Tevens vragen wij u om steun voor het 

uitvoeren van onze plannen en om eventuele belemmeringen weg te nemen. 

Wij staan positief tegenover een nieuwe wijkaanpak en zitten zelf vol ideeen die we ten uitvoer 

willen brengen. Dit alles in het belang van de wijkbewoners. Het zou zonde van de tijd zijn om 

de uitvoering onze initiatieven pas in 2020 of 2021 plaats te laten vinden. 



Afgelopen weken hebben wij onze plannen al aan een aantal fracties van uw raad mogen 
presenteren. Wij zijn bereid om dat ik ook ten overstaan van uw raad to gaan doen. Wij 
hopen op een positieve reactie. 

Met vriendelijke groet, 

het bestuur van Stichting Wijkorganisatie Aldlan 
 

penningmeester.aldlan@gmail. corn 


